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Vragen van de leden Oosenbrug en Van Dekken (beiden PvdA) aan de 
staatssecretaris van Veiligheid en Justitie over de trage uitbetaling van rechten 
door Buma/Stemra (ingezonden 6 september 2013). 

Vraag 1
Is het u bekend dat nog altijd ontevredenheid bestaat onder artiesten over het 
uitkeringssysteem van auteursrechtenorganisatie Buma/Stemra? 

Vraag 2
Hoeveel klachten zijn er in de afgelopen 24 maanden geregistreerd van 
artiesten en wat was de aard van de klachten? 

Vraag 3
Kent u de berichten dat de geïnde gelden van Spotify langer op de plank 
blijven liggen bij Buma/Stemra dan wenselijk? 

Vraag 4
Welke normen gelden voor de repartitie aan artiesten en in hoeverre worden 
deze normen door Buma/Stemra gehaald? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat de inkomenspositie van de artiest in het geding is als 
de uitkering onnodig lang op zich laat wachten, terwijl Spotify wel snel 
afdraagt aan Buma/Stemra? Zo ja, bent u bereid Buma/Stemra aan te spreken 
op de gang van zaken met betrekking tot de repartitie?
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